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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT EL 
DIA 27 DE MAIG DE 2021 
 
Vacarisses, a 27 de maig de 2021, essent les 19:00 hores  del dia de la data i prèvia 
convocatòria realitzada a l'efecte, es celebra per videoconferència , de conformitat amb el resolt 
per Decret de l’Alcaldia núm. 296/2020, de 30 de setembre,  i a l’empara de l’article 46.3 de la 
Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local, la sessió ordinària del Consell 
Plenari Municipal, amb l'objecte de tractar i donar compliment als assumptes compresos a 
l'ordre del dia, en la qual hi participen els senyors: 
 
 
Presideix     
                                          
Antoni Masana i Ubach, l’alcalde  
   
Regidors 
Olga Serra i Luque 
Pere Casas i Ardanaz 
Albert Salamé i Sabater 
Júlia Carbó i Ballbé 
Cecília Moral Ramírez 
Josep Maria Gibert i Castellet 
Salvador Boada i Guàrdia  
María Moreno Martínez 
Pedro Roque Serna González 
Concepción Miranda Lora 
Maria Clara Fuster Ramón 
Estefanía Muñoz Ramírez 
 
 
Assistits pel secretari Joan Amengual i Tomé, qui dona fe de l'acte. 
 
Oberta la sessió és declarada pública per la Presidència i, per tant, se’n farà la retransmissió en 
directe. 
 

O R D R E     D E L      D I A 
  
 
1.- PART RESOLUTÒRIA 
 
1.1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA, CELEBRADA EL DIA 29 
D’ABRIL DE 2021. 
 
Demana la paraula el Sr. Boada qui adreçant-se al Sr. Secretari diu que a la pàgina 19, quan ell 
va preguntar per les tones del CTR, l’any està mal posat, posa 202 quan hauria de dir 2020. 
 
Es sotmet a votació quedant aprovada per unanimitat. 
 
 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       
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1.2.- PROPOSTA DE LA REGIDORA D’EDUCACIÓ, D’APROVACIÓ DEL “PROGRAMA DE 
TRACTAMENT DE L’ABSENTISME ESCOLAR A VACARISSES”. 
 
En data 6 de febrer de 2013, es va subscriure entre aqueix Ajuntament, l’Institut de Vacarisses, 
l’escola Font de l’Orpina i l’escola Pau Casals, el “Protocol de col.laboració davant l’absentisme 
escolar a Vacarisses”. 
 
Atès que els circuits d’actuació i tractament establerts a l’esmentat document han quedat 
obsolets, l’Ajuntament de Vacarisses, a través de la Regidoria d’Educació,  ha decidit 
actualitzar-lo, implicant,  com a grup motor,  la comunitat educativa , la Regidoria d’Acció social 
i la Policia Local. 
 
Com a resultat d’aquest treball s’ha elaborat el Programa de Tractament de l’absentisme 
escolar a Vacarisses. 
 
L’objectiu principal d’aquest programa és aconseguir la plena escolarització de tots els infants 
entre 3 i 16 anys del nostre municipi, o alumnat que estigui cursant qualsevol curs de l’etapa 
obligatòria independentment de l’edat, eliminant totalment l’absentisme durant l’etapa 
obligatòria (6-16 anys), i potenciar l’increment gradual d’alumnat que segueix estudis post 
obligatoris, altres accions formatives i/o d’inserció laboral. 
 
Vist el l’article 25.2. de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local, 
estableix que “El municipi exercirà, en tot cas com a competències pròpies, en els termes de la 
legislació de l’Estat i de les Comunitats Autònomes, en les següents matèries: n) Participar en 
la vigilància del compliment de l’escolaritat obligatòria ...” , expressant-se en el mateix sentit 
l’article 159.3.a)cinquè. de la Llei 12/2009, de 10 de juliol, d’educació. 
 
Vist que segons es dedueix de l’article 47.1 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, del règim jurídic 
del sector públic, els Protocols Generals d’Actuació són els instruments que  comporten meres 
declaracions d’intenció de contingut general o que expressen la voluntat de les administracions 
i parts subscriptores per actuar en un objecte comú, sempre que no suposin la formalització de 
compromisos jurídics concrets i exigibles. 
 
Atès que la Comissió Informativa de Servei a les Persones, reunida en sessió ordinària el dia 
19 de maig de 2021, va dictaminar , al Ple de l’Ajuntament proposo l’adopció del següent  
 

A C O R D 
 
PRIMER.- Aprovar el “PROGRAMA DE TRACTAMENT DE L’ABSENTISME ESCOLAR DE 
VACARISSES”, com a eina per aconseguir la plena escolarització de tots els infants entre 3 i 
16 anys del nostre municipi, o alumnat que estigui cursant qualsevol curs de l’etapa obligatòria 
independentment de l’edat . 
 
SEGON.- Publicar el present protocol al Web de l’Ajuntament i al Portal de la Transparència. 
 
TERCER.- Comunicar el present acord a  l’escola Pau Casals, a l’escola Font de l’Orpina, a 
l’Institut de Vacarisses, tot donant-ne trasllat a la Policia Local de Vacarisses i a les Regidories 
d’Acció Social i d’Educació. 
 
Pren la paraula la Sra. Moral qui explica que, tal i com es va comentar a les comissions 
informatives i al Consell Escolar Municipal, han actualitzat el programa d’absentisme amb 
l’objectiu de la plena escolarització de tots els infants de 3 a 16 anys i del seguiment real de 
tots els possibles casos i poder treballar amb més rapidesa per revertir-los. 



 

 

3 

 

La Sra. Moral agraeix el compromís i implicació de tots els agents socials que han participat al 
programa i a la tècnica d’Educació doncs , evidentment,  la base d’una societat pròspera és 
precisament l’Educació. 
Adreçant-se a la Sra. Fuster li diu que ha demanat les dades d’absentisme però encara no les 
té.  
 
Intervé la Sra. Fuster qui diu que ja van demanar aquestes dades al Consell Escolar i a les 
darreres comissions informatives doncs l’actualització d’aquest protocol del 2012 es fonamenta 
en la detecció que va fer la inspectora de zona del Departament d’Ensenyament de l’augment 
de l’absentisme,  i és per això que els interessa saber en quines franges d’edat i en quins 
percentatges ho ha fet. Per acabar diu que espera que els hi facin arribar quan ho tinguin i que 
hi votaran a favor. 
 
Pren la paraula la Sra. Miranda qui diu que un cop llegides les modificacions les troben bé i per 
tant hi votaran a favor.  
 
El Sr. Serna diu que també esperen tenir les dades d’aquest absentisme i que votaran a favor 
de la proposta,  doncs la troben molt encertada. 
 
Intervé el Sr. Gibert qui diu que va demanar que els enviessin la proposta amb els punts 
modificats marcats però no l’ha rebut i pregunta a la Sra. Moral si no l’haurien d’haver enviat a 
tots els regidors. 
 
La Sra. Moral respon que, probablement per error, la tècnica li deu haver enviat als grups de la 
oposició i a la Sra. Moreno com a membre del Consell Escolar Municipal, però si vol li pot 
reenviar ara mateix. 
 
El Sr. Gibert respon que no s’ho ha pogut mirar,  i que si un regidor demana unes dades el que 
han de fer és enviar-les a tots els regidors,  perquè només han d’afegir una adreça més al e-
mail que enviïn, sobretot tenint en compte que ho va demanar ell en concret. Afegeix que ja ha 
passat d’altres vegades i no acaba d’entendre perquè no ho fan. 
 
Intervé el Sr. Alcalde qui diu que ha estat un error,  però que de totes maneres entre ells també 
es podrien posar d’acord i enviar-s’ho, però si ara el Sr. Gibert vol fer un discurs sobre un 
correu que li haurien d’haver enviat a ell però li han enviat a la Sra. Moreno creu que no val la 
pena perquè es tracta d’una tonteria i almenys ell ja ho dona per tancat. 
 
El Sr. Gibert demana al Sr. Alcalde que el deixi parlar, diu que estava intervenint ell i que els 
regidors de l’oposició estan pel que estan,  i si a ell li sembla que ha de treure aquest tema el 
traurà,  i si al Sr. Alcalde no li agrada ho sent molt, però el que no pot ser és que hagin de 
passar a votació una cosa que ell no s’ha pogut ni mirar.  
El Sr. Gibert segueix dient que aquest pla d’absentisme es va elaborar durant el seu mandat de 
govern,  per tant troben que és una eina necessària i important de tenir,  però també coincideix 
plenament amb la companya de Movem que el més important és saber quines son les dades 
d’absentisme a Vacarisses,  que ja les haurien de tenir presentant avui aquesta proposta. 
Per acabar diu que hi votaran a favor. 
 
La Sra. Moral demana la paraula per respondre al Sr. Gibert i diu que des de principis d’abril, 
que es va fer el Consell Escolar Municipal, la representant del seu partit tenia aquest programa 
i, per tant, ha tingut temps per mirar-se’l. 
 
La Sra. Moreno respon que li ha arribat avui. 
 
La Sra. Moral diu que es va enviar còpia a tots els representants del Consell Escolar Municipal, 
com es fa sempre que presenten un document al Consell, abans s’envia el document als seus 
membres. Per altra banda, com ja han dit ha estat un error i, per tant, ja parlaran amb la tècnica 
per demanar-li que la propera vegada s’asseguri de que li arriba a tots els regidors. Adreçant-
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se al Sr. Gibert també li diu que el to que ha fet servir sobra, doncs es tracta d’un error humà 
que li pot passar a qualsevol altre persona. 
Per acabar diu que les dades son importants, però encara ho és més tenir un protocol 
d’absentisme i poder dur-lo a terme, controlar i que sigui efectiu, més que saber si ho ha molts 
alumnes absentistes o no. 
 
El Sr. Gibert diu que ell en cap moment no ha faltat el respecte a ningú i que ja estan 
acostumats a que facin coses com aquestes, passar propostes a un regidor i als altres no, quan 
el més fàcil seria passar-ho als 3 regidors. 
La Sra. Moral diu que ella en pren nota i intentarà que es faci així. 
 
El Sr. Alcalde diu que hi ha juntes de portaveus amb gent representada i, per tant, entén que 
s’ha d’enviar a qui toca, però que si ells ho volen rebre els 3 no tenen cap problema i, 
evidentment, ho enviaran als 3. El Sr. Alcalde pregunta al Sr. Gibert quin és el sentit del seu 
vot. 
 
El Sr. Gibert respon que com ja ha dit hi votaran a favor. 
 
Pren la paraula el Sr. Boada qui diu que ell l’ha rebut aquest matí i que per tant deu ser que el 
correu del Sr. Gibert no està inclòs a la llista que fa servir la tècnica. Afegeix que de totes 
maneres li sembla que rebre’l avui mateix és molt just, havent-lo demanat dimecres passat. 
 
La Sra. Moral respon que ja li dirà a la tècnica que revisi la llista dels correus i inclogui al Sr. 
Gibert. També explica que la tècnica ha estat uns dies fora i per això s’ha fet avui mateix, 
afegeix que ja sap que és just però ha anat així. 
 
Demana la paraula la Sra. Fuster qui, respecte a la petició de dades, diu que si un membre de 
l’oposició ho demana és per alguna cosa i, en aquest cas ,encara amb més motiu tenint en 
compte que la fonamentació de l’actualització és per l’increment de l’absentisme, per tant no 
accepten com a resposta que no son dades rellevants sinó que si ells les demanen els les han 
de facilitar. 
 
La Sra Moral torna dir que quan tingui les dades els les farà arribar. 
 
Intervé el Sr. Alcalde per dir que creu que aquestes dades les dona l’institut i que ell sàpiga no 
s’han donat mai. Pregunta a la Sra. Moral si això és així. 
 
La Sra. Moral respon que, efectivament , les dades les faciliten a la regidoria d’Educació els 
centres tant de primària com de secundària i el Departament només té uns indicadors. Segueix 
explicant que ella no ha trobat dades d’absentisme dels darrers anys i és per això que ha 
demanat als centres que li aportin aquestes dades. Afegeix que el que li va facilitar la 
inspectora son uns indicadors , però ara hi ha una nova inspectora que li ha dit que es tracta de 
dades personals i no les hi pot donar. 
 
Es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat dels presents. 
 
 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       
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1.3.- PROPOSTA DE LA REGIDORA D’EDUCACIÓ,  D’APROVACIÓ INICIAL DE LES 
BASES ESPECÍFIQUES REGULADORES DE L’ATORGAMENT DE SUBVENCIONS DE 
L’AJUNTAMENT DE VACARISSES PER A L’ADQUISICIÓ DE LLIBRES DE TEXT I 
MATERIAL DIDÀCTIC COMPLEMENTARI I INFORMÀTIC PEL CURS ESCOLAR 2021-2022. 
 

El procediment ordinari de concessió de subvencions serà en règim de concurrència 
competitiva, tal i com preveu l’article 22.1 de la  Llei  38/2003, de 17 de novembre, General de 
Subvencions, i l’ article  55 del Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei.  
 
El Ple de l’Ajuntament de Vacarisses, en sessió ordinària celebrada el dia 31 de juliol de 2008 
va aprovar l’Ordenança general de subvencions de l’Ajuntament de Vacarisses ,  publicant 
l’acord al Butlletí Oficial de la Província núm. 191 de data 9.08.2008, al Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya núm. 5195, de data 14.08.2008 ,   al diari Avui de data del 16.09.2008 
i al tauler d’anuncis de la Corporació , havent esdevingut aprovada definitivament, amb caràcter 
automàtic, després d’haver transcorregut el període preceptiu d’informació pública sense que 
s’hagi presentat cal al.legació, reclamació  o suggeriment , essent publicat l’acord d’aprovació 
definitiva així com el text íntegre del dit Reglament al Butlletí Oficial de la Província núm. 129 
de data 29 de maig de 2008. 

 
L’article 26.1 de l’Ordenança general de subvencions, estableix que per a totes les subvencions 
que s’hagin de concedir mitjançant concurrència competitiva s’hauran d’aprovar les 
corresponents Bases específiques. En el mateix sentit s’expressa l’article 124.1 del Decret 
179/1995 , de13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens 
locals . El procediment a seguir per a l’aprovació de les bases se subjectarà a l’establert a 
124.2 del  Decret 179/1995. 
 
Vist que el marc legal que determina el procediment i règim jurídic per a la tramitació i 
atorgament de subvencions ve establert a la Llei  38/2003, de 17 de novembre, General de 
Subvencions , al Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la 
Llei de subvencions , al Decret 179/1995, de13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, 
activitats i serveis dels ens locals, a l’Ordenança general de subvencions de l’Ajuntament de 
Vacarisses , Llei 19/2014, de 29 de desembre, de transparència, accés a la informació pública i 
bon govern, al Reial Decret 1065/2007, de 27 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament General 
de les actuacions i els procediments de gestió i inspecció tributària i de desenvolupament de 
les normes comuns dels procediments d’aplicació dels tributs, i al Reial Decret 828/2013, de 25 
d’octubre, al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques. 
 
Redactades les Bases reguladores de l’atorgament de les subvencions de l’Ajuntament de 
Vacarisses per a l’adquisició de llibres de text i material didàctic complementari i informàtic, pel 
curs escolar 2021-2022, el contingut de les quals s’ajusta a l’establert als article 124.1 124.3 del 
Decret 179/1995 i article 26.4 de l’Ordenança general de subvencions. 
 
Vist l’informe de Secretaria, en què s’assenyalen les normes a què s’ha fet referència, que 
constitueixen el marc legal que determina el procediment i règim jurídic per a la tramitació i 
atorgament de subvencions.  
 
El Ple de la Corporació és l’òrgan competent per a l’aprovació de les bases , tal i com 
preceptuen els articles   26.2 de l’Ordenança general de subvencions,  i article 124.3 del Decret 
179/1995. 
 
Atès que la Comissió Informativa de Servei a les Persones, reunida en sessió ordinària el dia 
19 de maig de 2021, va dictaminar , al Ple de la Corporació proposo l’adopció del següent  
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A C O R D 
 
 
PRIMER.- Aprovar inicialment les Bases específiques reguladores de l’atorgament de 
subvencions de l’Ajuntament de Vacarisses, per a l’adquisició de llibres de text i material 
didàctic complementari i informàtic, pel curs escolar 2021-2022. 
 
SEGON.- Sotmetre-les a informació pública, mitjançant anunci que doni notícia de l’acord i el 
contingut íntegre de les Bases, al Butlletí Oficial de la Província, al tauler d’anuncis de la pàgina 
Web de l’Ajuntament, a l’eTauler i al Portal de la Transparència, pel termini de vint dies hàbils. 
Transcorregut aquest termini sense que es presenti cap al.legació o reclamació, esdevindran 
aprovades definitivament amb caràcter automàtic. 
 
TERCER.- Publicar al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya una referència de l’anunci del 
BOP. 
 
Intervé la Sra. Moral qui explica que tant les bases com el pressupost son els mateixos que el 
2020 i, com ja va explicar a les comissions informatives, la novetat és la socialització de llibres 
a Font de l’Orpina tant a Educació Infantil com a Primer,  i també que la Generalitat cedirà als 
alumnes de primer d’ESO un portàtil, de manera que la bestreta dels 90 € per la compra de 
l’ordinador ja no té sentit i, per tant, hi haurà més diners i esperen que se’n puguin beneficiar 
totes les famílies. Afegeix que els darrers dos anys han sobrat diners de la partida i, per tant , 
no creu que aquest any en faltin, però si es donés el cas ja ampliarien la dotació. 
 
Pren la paraula la Sra. Muñoz per dir que hi votaran a favor. 
 
La Sra. Fuster diu que tractant-se de les mateixes bases i mateixos imports d’anys anteriors hi 
votaran a favor, i remarca que és molt important la socialització dels llibres a Font de l’Orpina i 
creuen que s’hauria de portar a terme a tots els centres escolars. 
 
Intervé la Sra. Miranda per dir que també hi estan totalment d’acord i per tant hi votaran a favor. 
 
El Sr. Serna diu que també hi votaran a favor. 
 
El Sr. Gibert els recorda que la socialització dels llibres de text la van crear ells i el que s’ha fet 
aquests anys ha estat anar ajustant el pressupost i paràmetres. Explica que les franges de 
renda per càpita també es van ajustar al seu moment per ajudar a qui realment ho necessita. 
Per acabar diu que hi votaran a favor. 
 
Es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat dels presents. 
 
 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       

 
 
 
1.4.- PROPOSTA DEL REGIDOR DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA I TRANSPARÈNCIA, 
D’APROVACIÓ INICIAL DE LES BASES  ESPECÍFIQUES REGULADORES DE 
L’ATORGAMENT DE SUBVENCIONS DE L’AJUNTAMENT DE VACARISSES, A ENTITATS 
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INSCRITES AL REGISTRE MUNICIPAL D’ENTITATS I ASSOCIACIONS DE VACARISSES, 
ANY 2021, PER A PROJECTES I ACTIVITATS D’EDUCACIÓ. 

El procediment ordinari de concessió de subvencions serà en règim de concurrència 
competitiva, tal i com preveu l’article 22.1 de la  Llei  38/2003, de 17 de novembre, General de 
Subvencions, i l’ article  55 del Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei.  
 
El Ple de l’Ajuntament de Vacarisses, en sessió ordinària celebrada el dia 31 de juliol de 2008 
va aprovar l’Ordenança general de subvencions de l’Ajuntament de Vacarisses ,  publicant 
l’acord al Butlletí Oficial de la Província núm. 191 de data 9.08.2008, al Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya núm. 5195, de data 14.08.2008 ,   al diari Avui de data del 16.09.2008 
i al tauler d’anuncis de la Corporació , havent esdevingut aprovada definitivament, amb caràcter 
automàtic, després d’haver transcorregut el període preceptiu d’informació pública sense que 
s’hagi presentat cal al·legació, reclamació  o suggeriment , essent publicat l’acord d’aprovació 
definitiva així com el text íntegre del dita Ordenança al Butlletí Oficial de la Província núm. 129 
de data 29 de maig de 2008. 
 
L’article 26.1 de l’Ordenança general de subvencions, estableix que per a totes les subvencions 
que s’hagin de concedir mitjançant concurrència competitiva s’hauran d’aprovar les 
corresponents Bases específiques .En el mateix sentit s’expressa l’article 124.1 del Decret 
179/1995 , de13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens 
locals . El procediment a seguir per a l’aprovació de les bases se subjectarà a l’establert a 
124.2 del  Decret 179/1995. 
 
Vist que el marc legal que determina el procediment i règim jurídic per a la tramitació i 
atorgament de subvencions ve establert a la Llei  38/2003, de 17 de novembre, General de 
Subvencions , al Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la 
Llei de subvencions , al Decret 179/1995, de13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, 
activitats i serveis dels ens locals, a l’Ordenança general de subvencions de l’Ajuntament de 
Vacarisses , Llei 19/2014, de 29 de desembre, de transparència, accés a la informació pública i 
bon govern, al Reial Decret 1065/2007, de 27 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament General 
de les actuacions i els procediments de gestió i inspecció tributària i de desenvolupament de 
les normes comuns dels procediments d’aplicació dels tributs, i al Reial Decret 828/2013, de 25 
d’octubre, al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques. 
 
Redactades les Bases reguladores de l’atorgament de les subvencions de l’Ajuntament de 
Vacarisses, en l’àmbit de l’Àrea de Servei a les Persones, destinades a Entitats inscrites al 
Registre Municipal d’Entitats i Associacions de Vacarisses,  per a projectes i activitats 
d’Educació, mitjançant procediment en règim de concurrència competitiva,  per a l’any 2021,   
el seu contingut  s’ajusta a l’establert als article 124.1 124.3 del Decret 179/1995 i article 26.4 
de l’Ordenança general de subvencions. 
 
El Ple de la Corporació és l’òrgan competent per a l’aprovació de les bases , tal i com 
preceptuen els articles   26.2 de l’Ordenança general de subvencions,  i article 124.3 del Decret 
179/1995. 
 
Atès que la Comissió Informativa de Servei a les Persones, reunida en sessió ordinària el dia 
19 de maig de 2021, va dictaminar , al Ple de la Corporació proposo l’adopció del següent  
 

A C O R D 

PRIMER.- Aprovar inicialment les Bases específiques reguladores de l’atorgament de 
subvencions de l’Ajuntament de Vacarisses,  les qual inclouen les clàusules particulars 
reguladores de l’atorgament de subvencions de l’Àrea de Servei a les Persones,  destinades a 
Entitats inscrites al Registre Municipal d’Entitats i Associacions de Vacarisses,  per a l’any 
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2021, per a projectes i activitats d’Educació, mitjançant el procediment de concurrència 
competitiva. 
 
SEGON.- Sotmetre-les a informació pública, mitjançant anunci que doni notícia de l’acord i el 
contingut íntegre de les Bases, al Butlletí Oficial de la Província, al tauler d’anuncis de la pàgina 
Web de l’Ajuntament , a l’eTauler i  al Portal de la Transparència,  pel termini de vint dies 
hàbils. Transcorregut aquest termini sense que es presenti cap al·legació o reclamació, 
esdevindran aprovades definitivament amb caràcter automàtic. 
 
TERCER.- Publicar al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya una referència de l’anunci del 
BOP. 
 

 

Pren la paraula el Sr. Salamé qui ,com ja va fer a les comissions, explica que son les úniques 
subvencions que es faran per concurrència competitiva perquè son les entitats que pertanyen a 
l’àrea d’Educació les úniques que han funcionat amb una certa normalitat durant aquest 
periode de pandemia. 

La Sra. Muñoz diu que els sembla una bona idea i per tant la votaran a favor. 

Pren la paraula la Sra. Fuster qui diu que també están d’acord amb que la concurrència 
competitiva és la que ha d’impregnar les bases i, donat que l’àmbit de l’Educació ha estat al 
que s’han pogut desenvolupar les activitats, hi votaran a favor. 

La Sra. Miranda diu que també hi votaran a favor. 

Intervé el Sr. Serna qui diu que també hi votaran a favor i pregunta si ja han pres la decisió de 
com es farà l’atorgament amb la resta d’entitats. 

El Sr. Salamé respon que, tal i com van dir a les comissions, será per assignació directa igual 
que es va fer l’any passat quan ja estaven en període de pandemia,  i es faran dues 
convocatòries, una abans de l’estiu i l’altra just després,  per ajustar-se a la situació i mesures 
respecte a la pandemia de cada moment. 

Demana la paraula el Sr. Boada qui demana que al títol de les bases s’afegeixi  “per projectes i 
activitats d’educació” doncs queda clar mes endavant però creu que al títol s’hauria 
d’especificar. També pregunta quin és l’import que es destinarà. 

Respon la Sra. Moral qui diu que serán aproximadament uns 6.000 €. 

El Sr. Alcalde respon que no hi ha cap problema en afegir al títol el que ha demanat el Sr. 
Boada. 

Es sotmet a votación i s’aprova per unanimitat dels presents. 

 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       
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1.5.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA, D’APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ 
D’ORDENANCES FISCALS.  
 
El  Text Refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals,  aprovat pel Reial Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març,  estableix en els seus articles 15 a 19 el procediment per a l’aprovació i 
modificació de les Ordenances fiscals reguladores dels tributs locals. 
 
Quan es modifiquen les Ordenances fiscals, els acords de modificació hauran de contenir la 
nova redacció dels preceptes afectats. 
 
La publicació dels textos actualitzats de les ordenances fiscals municipals resulta necessària, a 
fi de donar compliment al que estableix l’article 85 de la  Llei 58/2003, de 17 de desembre, 
General Tributària, ja que aquestes han de complir  la doble funció de servir com a eina 
normativa fonamental de gestió dels tributs locals i alhora comunicació informativa amb els 
ciutadans. 
 
Les modificacions que es proposen, de l’Ordenança Fiscal núm. 23, reguladora de la Taxa per 
la prestació de serveis de caràcter lúdic, formatiu, cultural, esportiu, d’entreteniment,  obeeixen 
exclusivament a incorporar una nova prestació de serveis de cursos de xinès.   
 
Amb aquestes modificacions se’n veuen afectats, de l’Ordenança Fiscal núm. 23, reguladora de 
la Taxa per la prestació de serveis de caràcter lúdic, formatiu, cultural, esportiu, d’entreteniment 
i similars, l’Article 5.- Quota tributària, l’Article 6.- Normes de gestió i la Disposició final. 
 
Vist l’ informe tècnic econòmic a què es refereix l’article 25 del text refós de la Llei reguladora 
de les Hisendes Locals, i verificat que, en relació a la taxa per prestació de serveis públics o 
realització d’activitats administratives de competència local, de l’Ordenança Fiscal núm. 23 en 
què s’incorpora una nova taxa per prestació de servei de cursos de xinès, els imports de la 
recaptació estimada no excedeix, en el seu conjunt, del cost previsible del servei o activitat que 
es prestarà, conforme al que preveu l’article 24.2 del text refós de la Llei reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
Vist que l'article 22.2.d  de la Llei reguladora de les bases del règim local  atribueix al Ple la 
competència per a la seva aprovació, i per majoria simple. 
 
Vistos els informes favorables de Secretaria i d’Intervenció,  i atès que la Comissió Informativa 
de Règim Interior, en sessió celebrada el dia  19 de maig de 2021, va dictaminar , es proposa 
al Ple l’adopció del següent 

A C O R D 

PRIMER.- Aprovar  provisionalment  la modificació de l’Ordenança fiscal que a continuació es 
relaciona, així com el seu text refós:  

 
- Ordenança fiscal núm. 23, reguladora de la Taxa per la prestació de serveis de caràcter 

lúdic, formatiu, cultural, esportiu, d’entreteniment i similars 

 
SEGON. - Exposar al públic en el tauler d’anuncis de la pàgina Web l’Ajuntament, a l’eTauler , i 
al Portal de Transparència de l’Ajuntament l’anterior acord provisional, així com el text complet 
de les modificacions,  durant el termini de trenta dies hàbils, comptats des del dia següent al de 
la publicació de l’anunci d’exposició en el Butlletí Oficial de la Província. 
 
Durant el període d’exposició pública , els qui tinguin un interès directe o resultin afectats, en 
els termes previstos a l’article 18 del text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals 
aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març , podran examinar l’expedient i 



 

 

10 

 

presentar-hi les reclamacions que estimin oportunes. Transcorregut el període d’exposició 
pública sense haver-se presentat reclamacions, l’acord adoptat restarà definitivament aprovat. 
 
TERCER- L’acord definitiu en matèria de modificacions de l’Ordenança , així com el seu text 
refós aprovat,  serà objecte de publicació en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, al 
tauler d’anuncis de la pàgina Web de l’Ajuntament , al Portal de Transparència de l’Ajuntament i 
a l’eTauler. 
 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde per dir que la modificació és deguda a que a més de l’anglès s’ha 
ofert el xinés. 
El Sr. Alcalde diu que si ningú hi té res a dir es sotmet a votació  
Sotmès a votació s’aprova per unanimitat dels presents. 
 
 
 
 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       

 
 
 
 
 
1.6.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL Cs, PER A IMPLANTAR FORMACIÓ 
PROFESSIONAL EN ELS CENTRES EDUCATIUS DE VACARISSES. 
 
En l'economia de la nostra societat, i del nostre municipi, predomina el sector serveis. 
Aquest fet ens hauria de fer reflexionar sobre on es troben els nínxols de mercat 
menys explotats, quines condicions atractives podríem oferir a empreses perquè 
s'implantin en el nostre municipi, i com afavorir l'existència d'un capital humà 
adaptat a les seves necessitats. El capital humà requereix de formació, tant teòrica com 
pràctica, adaptant la formació i el currículum de les assignatures a les veritables 
necessitats productives de les empreses. La Formació Professional es fa una 
eina imprescindible per a satisfer aquestes demandes, per a fer competitiva la 
pròpia estructura productiva del municipi i per a millorar les condicions d'ús de totes 
les edats. És un recurs necessari per a lluitar contra la desocupació, especialment 
en aquests temps de pandèmia. 
 
Els plans d'estudis estan organitzats en dues branques; una en la qual s'aconsegueixen els 
coneixements teòrics i pràctics a l'aula i una altra, on aquests coneixements i 
habilitats adquirides es posen a prova en empreses reals. La segona branca la 
constitueixen els mòduls de Formació en Centres de Treball (FCT), l'objectiu del qual és 
completar la formació adquirida proporcionant a l'estudiant un ambient real de treball 
en el qual plantejar solucions i estratègies de resolució de problemes quotidians. El pes 
que una de les branques té sobre una altra, està relacionat amb les possibilitats d'inserció 
laboral d'aquests estudiants sent els que cursen la modalitat dual d'aquests cicles, els que 
major taxa d'èxit laboral presenten. 
 
Avui dia, a Vacarisses els alumnes han de desplaçar-se a municipis pròxims per a cursar 
aquest tipus d'educació, quan són afortunats i no són rebutjats per la 
preferència que ostenten els sol·licitants d'aquestes ciutats. 
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La implantació d'aquesta Formació Professional en la nostra localitat, a part d'ampliar l'oferta 
educativa per als alumnes de la nostra població, ajudaria a molts alumnes de la 
comarca que es troben en una situació similar podent fer de Vacarisses un 
referent en educació. 
 
El Grup Municipal de Ciutadans (Cs) insta l'Ajuntament de Vacarisses a l'adopció dels 
següents acords: 
 
Primer.- Realitzar una estudi de les titulacions de Formació Professional més 
demandades per les empreses en 2020 i sobre les ofertes de Formació Professional més 
demandades en municipis pròxims que les imparteixin, per a tenir una idea clara de quals 
són les més necessàries i les que compten amb major sortida laboral. 
 
Segon.- Avaluar si les infraestructures existents actualment a Vacarisses són 
suficients per a dur a terme el projecte i, en cas afirmatiu, assignar un espai definitiu 
per a la implantació d'aquest. En cas contrari, instar a la Generalitat per a la 
construcció d'un centre de Formació Professional amb oferta pública. 
 
Tercer.- Una vegada es tingui resultats de l'anterior, instar el Departament d’Ensenyament 
de la Generalitat, al fet que s'implanti Formació Professional a Vacarisses. 
 
Quart.- Instar el govern municipal a realitzar quantes gestions anessin necessàries per a la 
consecució dels acords anteriorment citats, així com a presentar un calendari amb 
els terminis a seguir. 
 
Pren la paraula la Sra. Muñoz qui vol fer un petit resum de la moció remarcant que, a dia d’avui, 
els alumnes de Vacarisses que volen fer formació professional han de sortir del municipi i 
algunes vegades s’han de desplaçar força lluny perquè l’oferta als voltants es bastant petita. 
És per això que creuen que la implantació de la formació professional a Vacarisses és 
indispensable pels alumnes d’aquí, tal com van estar comentant amb la Sra. Moral, i el que 
demanen és, en primer lloc, fer un estudi de quines son les professions més demanades per 
les empreses de la zona i sobre les ofertes de formació professional més demanades als 
municipis propers que les imparteixen, per tenir una primera impressió de les que poden 
aconseguir. En segon lloc també demanen avaluar les infraestructures existents, doncs creuen 
que l’institut de Vacarisses seria el lloc més adequat perquè està totes les tardes buit i, si no fos 
així, instar a la Generalitat per a la construcció d’un institut nou, encara que no creuen que sigui 
necessari. Per acabar diu que, una vegada tinguin els resultats dels estudis demanats, instar a 
la Generalitat a que s’instal.li un institut de Formació Professional a Vacarisses i, al govern 
municipal, a fer les gestions necessàries per a la consecució dels acords abans citats així com 
a presentar un calendari amb els terminis fixats. 
 
Intervé la Sra. Fuster qui diu que la votaran a favor doncs, evidentment, tot el que sigui enfortir 
les opcions formatives és prioritari i essencial per la població i remarca que, durant la darrera 
legislatura, des de la Regidoria d’Educació es va iniciar l’Escola d’Adults a Vacarisses després 
d’un estudi sobre les necessitats formatives de la població, i és per això que es va ofertar les 
proves d’accés als cicles formatius de grau mitjà, les quals encara continuen, tot i que creuen 
que s’haurien d’ampliar i fer una proposta més forta. Segueix dient que, també a la darrera 
legislatura, es van adherir al Consell per a la Formació Professional de Terrassa com a municipi 
de l’àrea d’influència de Terrassa i .si no té mal entès, el passat dia 18 de maig es va celebrar 
el plenari del Consell al que creu que es important fer un seguiment perquè d’allà es pot obtenir 
informació de la que ha demanat la regidora de Ciutadans. Per acabar diu que ells van fer 
aquesta aposta i creuen que ara s’hauria de posar més l’accelerador en les necessitats 
formatives de la població a Vacarisses. 
 
La Sra. Miranda diu que els socialistes creuen que es tracta d’una proposta interessant i que, 
un cop fets els estudis, els agradaria que es pogués desenvolupar. 
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Pren la paraula el Sr. Serna qui diu que totes les propostes que tinguin a veure amb 
l’ensenyament per ells son benvingudes. Pregunta si s’ha fet algun estudi per determinar la 
demanda a Vacarisses. 
 
El Sr. Gibert diu que es tracta d’una proposta interessant per Vacarisses tot i que, quan ells 
governaven , ja van fer les gestions amb el Departament d’Ensenyament i els van dir que no 
era viable, doncs es tracta d’uns instituts que han d’estar preparats per aquesta formació 
específica i el de Vacarisses no ho està. De totes maneres creuen que s’ha de fer la màxima 
força per poder-ho aconseguir i és per això que hi votaran a favor. 
 
Intervé la Sra. Moral qui diu que estan d’acord amb l’exposició de la moció però amb algun 
matís, doncs han de tenir en compte que la  planificació de la F.P. és supramunicipal i, per tant, 
el que els interessa és tenir centres de referència potents, no tenir en cada municipi una mica 
de tot. Afegeix que és important tenir oferta de F.P. al municipi ,però aquesta ha de ser singular 
i haurien d’apostar per l’especialització, almenys és un dels objectius d’aquest govern. 
 
En relació al primer acord de la moció, la Sra.Moral diu que Vacarisses participa al Consell de 
Formació Professional de Terrassa perquè és la zona econòmica de referència i on també 
participen sectors econòmics i socials que son els que aporten valor. Per tant, creuen que és 
important poder elevar a aquest consell una proposta de fer formació professional a Vacarisses 
i que sigui juntament amb el consell que puguin fer un programari per elevar-lo al Departament, 
que és qui té l’última paraula. Segueix dient que el primer que haurien de fer és un estudi, però 
l’ajuntament en aquests moments no té capacitat tècnica,  per tant el que proposen és demanar 
aquest estudi a la Diputació de Barcelona i, un cop el tinguin,  fer la proposta al Consell de 
Formació Professional i al Departament. 
 
Pel que fa al segon acord diu que troba una mica agosarat instar a la Generalitat a que faci un 
nou institut sent un municipi tant petit,  i posar-nos a valorar les infraestructures que tenim 
sense saber exactament quin és el tipus d’estudis a implantar tampoc té sentit. 
En relació al calendari que demana la moció, la Sra. Moral diu que ella no es pot comprometre 
a marcar un calendari perquè la majoria d’accions a realitzar no depenen de la regidoria ni de 
l’ajuntament. 
Per acabar, la Sra. Moral demana deixar la moció sobre de la taula, fer la proposta al Consell 
de Formació Professional i, a partir d’aquí, començar a treballar en aconseguir impartir algun 
tipus d’estudis aquí. 
 
La Sra. Muñoz diu que del que es tracta és de no deixar passar el temps, com han fet amb les 
poques mocions que han aconseguit aprovar,  i que aquesta primera part que diu la Sra. Moral 
que s’ha de fer tardin anys en solucionar-la. De les infraestructures diu que és cert que molt 
millor que ja estiguessin preparades però, si no ho estan, s’hauran de preparar i, sinó, buscar el 
lloc,  però el que no pot ser és seguir sense un institut de formació professional amb tots els 
nois i noies que surten fora de Vacarisses diàriament i que es queden sense plaça. 
 
La Sra. Moral li diu a la Sra. Muñoz que ja li va dir que un dels seus objectius com a govern era 
fer alguns estudis de formació professional i , com ha dit el Sr. Gibert , ells també ho van provar 
en el seu moment i els van donar una negativa. Afegeix que la Sra. Fuster o la seva companya 
de Movem també ho van provar, però no és gens fàcil.  
Torna a dir que el que no poden és demanar-los un calendari amb uns terminis a seguir, tal 
com ha dit s’ha de fer un estudi, no tenen els recursos tècnics ara mateix, s’ha d’elevar la 
proposta al Consell de Formació Professional i d’aquí intentar portar al Departament, doncs si 
ho fan ells sols com a municipi els costarà molt més que si van conjuntament amb el Consell de 
Terrassa. Per acabar diu que la seva intenció no és deixar-ho de banda, sinó deixar-ho sobre la 
taula per anar fent els passos que toquen i com s’han de fer. 
 
La Sra. Muñoz diu que està d’acord, però torna a insistir que no vol que es deixi passar el 
temps i demana que almenys hi hagi el compromís de fer-ho durant el que queda d’any. 
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El Sr. Alcalde diu que la proposta que ha fet la regidora és demanar l’estudi a la Diputació i, 
posteriorment, elevar-ho al Consell de Formació Professional de Terrassa. Per tant la Sra. 
Muñoz ha de decidir si vol que es voti la moció o prefereix deixar-la sobre de la taula. 
 
La Sra. Muñoz diu que si prenen el compromís ferm de que no es deixarà la poden deixar 
sobre de la taula, sinó prefereix que la passin a votació. 
 
Intervé la Sra. Moral qui torna a dir que la formació de cara als adults és un dels seus objectius 
com ja ha dit, sobretot  la formació professional, i és per això que es comprometen a parlar amb 
Diputació de mirar de fer aquest estudi com més aviat millor i elevar-ho al Consell de Terrassa, 
que creuen que és el que els pot ajudar a tirar-ho endavant. 
 
La Sra. Muñoz diu que està d’acord en deixar-ho obert amb aquest compromís. 
 
El Sr. Alcalde agraeix a la Sra. Muñoz la seva decisió i diu que queda damunt de la taula amb 
aquest compromís.  
 
 
2.- SOBREVINGUTS . 
 
No hi ha. 
 
3.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT DE LA GESTIÓ CORPORATIVA 
 
3.1.-DONAR COMPTE DE LES ACTES DE LES SESSIONS CELEBRADES PER LA JUNTA 
DE GOVERN LOCAL EL DIA 26 D’ABRIL 2021, I  EL 3, 10 I 17 DE MAIG DE 2021. 
 
Es dona compte de les actes de les sessions esmentades de les quals s’ha fet entrega de la 
minuta corresponent juntament amb la convocatòria plenària. 
 
 
3.2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS DES DE LA CELEBRACIÓ DE L’ÚLTIMA 
SESSIÓ ORDINÀRIA (Alcaldia, del 105/2021, de 21/04/2021, al 137/2021, de 19/05/2021), 
(Medi Ambient i Responsabilitat amb l’Entorn, del 15/2021, de 21/04/2021), (Obres i Serveis, 
del 34/2021, de 26/04/2021, al 39/2021, de 17/05/2021), (Urbanisme, del 74/2021, de 
20/04/2021, al 105/2021, de 18/05/2021), (Turisme, Comerç i Consum, el 4/2021, de 
14/05/2021), (Esports, del 4/2021, de 20/04/2021, al 6/2021, de 19/05/2021), (Educació, el 
8/2021, de 30/04/2021), (Acció Social, del 25/2021, de 20/05/2021, al 31/2021, de 13/05/2021), 
(Innovació, Comunicació i Eficiència Energètica, el 6/2021, de 30/04/2021), (Joventut, el 
2/2021, de 23/04/2021), (Infància, el 1/2021, de 23/03/2021). 
 
 
Es dona compte dels decrets relacionats. 
 
 
3.3.- DONAR COMPTE DEL NOMENAMENT DE PERSONAL FUNCIONARI I DE LA 
CONTRACTACIÓ DE PERSONAL LABORAL. 
 

3.4.- DONAR COMPTE DEL DECRET DE L’ALCALDIA  NÚM. 120/2021, DE 5 DE MAIG,  
D’ADSCRIPCIÓ DE REGIDORS A COMISSIÓ POLÍTICA DE SEGUIMENT DEL PLA LOCAL 
DE PREVENCIÓ DE DROGODEPENDÈNCIES. 

El Ple de l’Ajuntament de Vacarisses, reunit en sessió ordinària el dia 25 de març de 2021, va 
aprovar l’elaboració del Pla de Drogues al municipi de Vacarisses, i  la creació i composició de 
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la Comissió Política de Seguiment del Pla Local de prevenció de drogodependències i 
addiccions, de caràcter temporal, amb la següent composició: 

 

Presidència: 

L’alcalde, o en qui recaigui les competències de la regidoria de Seguretat Ciutadana i 
Emergències. 

Vocals: 
Regidor/a de Joventut,  i actuarà com a vicepresident-a en absència de la presidència. 
Regidor/a d’Educació 
Regidor/a de Sanitat 
Regidor/a d’Acció Social 
Un representant de cada Grup Municipal no integrant de l’equip de govern.   
 
Secretari: 
El/la secretari/a general de l'Ajuntament , o funcionari en qui delegui. 

 
 
Vist que l’article 60.3 del TRLMRLC estableix també que “Correspon al ple de determinar el 
nombre i la denominació de les comissions d'estudi, d'informe o de consulta” , i en el mateix 
sentit s’expressa l’article 20.2 del ROM que precisa que “És competència del Ple determinar, 
per majoria simple, el nombre de comissions informatives”. 
 
Malgrat que l’article 125.c) del Reglament d'organització, funcionament i règim jurídic de les 
entitats locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF), estableix que 
l’adscripció contreta de cada Comissió dels membres de la Corporació que han de formar part 
de la mateixa en representació de cada grup, es realitzarà mitjançant escrit del portaveu del 
mateix adreçat a l’alcalde o president, i del que se’n donarà compte al Ple, l’article 21.3) del 
ROM determina que l’adscripció es realitzarà formalment pel Ple. 
 
En aquest sentit,  el Ple de l’Ajuntament de Vacarisses, en sessió del 25 de març de 2021, va 
acordar facultar l’alcalde perquè realitzi formalment l’adscripció dels regidors a la Comissió 
Política de Seguiment del Pla Local de prevenció de drogodependències i addiccions, una 
vegada rebuts els escrits presentats pels portaveus dels diferents grups municipals, de propostes 
de nomenaments efectuades pels mateixos.  
 
Rebuts els escrits dels portaveus dels Grups Municipals no integrants de l’equip de govern, de 
designació nominal de regidor/a que formarà part , en la condició de vocal, de  a la Comissió 
Política de Seguiment del Pla Local de prevenció de drogodependències i addiccions. 
 
 
En virtut de la facultat que m’atribueix el Ple de la Corporació, en sessió ordinària del 25 de 
març de 2021,  
 

R E S O L C 
 
PRIMER.- Aprovar l’adscripció dels següents regidors dels Grups Municipals no integrants de 
l’equip de govern, a la Comissió Política de Seguiment del Pla Local de prevenció de 
drogodependències i addiccions: 
 
 
Vocals 
 
Titular Maria Moreno i Martínez , Suplent: Josep Maria Gibert i Castellet, en representació del 
Grup Municipal  UIPV 
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Titular Pedro Roque Serna González, en representació del Grup Municipal  V per V 
 
Titular Concepción Miranda Lora, en representació del Grup Municipal PSC-CP  
 
Titular Maria Clara Fuster Ramón, en representació del Grup Municipal MV-ECG   
 
Titular Estefanía Muñoz Ramírez, en representació del Grup Municipal Cs 
 
 
SEGON.-  Donar compte d’aquesta resolució al Ple de l’Ajuntament, a la propera sessió que se 
celebri.  
 
 
 
4.- INFORMES PRESIDÈNCIA. 
 
El Sr. Alcalde informa de les dades de l’atur, diu que ha baixat en 11 persones i es situen en 
una taxa del 10,9 %, gairebé 3 punts per sota de la del Vallès Occidental. 
Per altra banda, tal com es van comprometre amb l’associació Prou Pudors, informa que a 25 
de maig han entrat a l’abocador  95.108 tones. 
En el mateix sentit comunica que comencen a elaborar una ordenança d’olors o pudors, 
ordenança que és complicada perquè n’hi ha poques a nivell català, no hi ha normativa ni 
legislació sobre el tema ni a nivell nacional ni estatal i, per tant, s’emplacen a elaborar-la. 
Explica que s’han reunit amb el Consorci de Residus i els han demanat que segueixin treballant 
en la millora del CTR doncs, com saben, hi ha una petició d’una subvenció de 9,5 milions per 
reformar el CTR i, el que els han demanat és que la reforma comenci pels llocs susceptibles de 
fer pudor, com poden ser la nau d’estabilització o la façana. 
Pel que fa a la possible denuncia a Fiscalia explica que es van reunir tots els portaveus dels 
grups municipals amb el tècnic municipal i van poder parlar i preguntar com havien anat les 
inspeccions a l’abocador però ,com ja saben, malauradament les inspeccions que es fan des 
de l’ajuntament o la Generalitat, que és qui té les competències sobre aquesta explotació, els 
diuen sobre paper que no hi ha cap anomalia. Segueix explicant que s’han assessorat en 
relació a la demanda a Fiscalia i els han dit, en primer cas, que és difícil que l’ajuntament es 
personi contra l’abocador ja que el Consorci n’és propietari i nosaltres som consorciats. Per 
tant, no ens podem denunciar a nosaltres mateixos i, en segon cas, ens remarquen que és 
complicat perquè no hi ha jurisprudència a Catalunya ni a l’estat sobre pudors. 
El senyor alcalde diu que ells seguiran treballant perquè s’apliquin totes les mesures 
necessàries perquè l’abocador tingui els mínims episodis de pudors, i que s’emplacen a 
demanar al nou director de l’Agencia Catalana de Residus a demanar-li una reunió per situar-lo 
tant de la problemàtica tant de l’abocador, del CTR i de les pudors que hi puguin haver a 
Vacarisses. 
 
En relació als estudis que tenen en marxa, diu que al mes de juny haurà passat ja mig any de 
l’estudi dels penalistes, i que tindran les primeres dades i estan pendents de l’estudi de la UPC, 
que els acabin de determinar on situaran els captadors de manera permanent. 
 
També informa de que han demanat el manual d’explotació a l’Agencia Catalana de Residus, 
informació que ja els van donar l’altra dia a la reunió que van tenir amb els portaveus. 
 
A continuació el Sr. Alcalde llegeix el posicionament del Fons Català davant l’escalada de 
violència a Palestina. 
 
 
4.1.- POSICIONAMENT DEL FONS CATALÀ DAVANT L’ESCALADA DE VIOLÈNCIA A 
PALESTINA 
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Coincidint amb la 73a commemoració de la Nakba, l’èxode forçat del Poble palestí a 
conseqüència de la creació de l’Estat d’Israel el 1948, hem de lamentar l’inici d’una nova 
escalada del conflicte entre les dues parts. 
 
Les hostilitats tenen el seu origen en la resposta policial israeliana a les protestes de ciutadans 
palestins per evitar el desnonament de vuit famílies palestines a Jerusalem Est i entregar les 
seves terres a colons israelians, una amenaça sota la qual viuen més de dues-centes famílies. 
La repressió israeliana als aldarulls va arribar fins a l’interior de la Mesquita d’Al Aqsa, el tercer 
lloc més sagrat de l’Islam, i els enfrontaments es van traslladar a la Franja de Gaza quan el 
govern de Hamàs va iniciar el llançament de coets a territori israelià en no complir-se el seu 
ultimàtum de replegament de les forces de seguretat. Israel, per la seva banda, va respondre 
bombardejant la Franja. 
 
Els enfrontaments s’han allargat i intensificat considerablement durant els darrers dies i fins al 
moment han provocat més d’un centenar de morts, dels quals una trentena són infants, i més 
de vuit-cents ferits, tots majoritàriament ciutadans palestins, fruit de l’intercanvi de bombes des 
de terra i aire a la frontera de la Franja de Gaza. Malauradament, un cop més constatem com la 
població civil és la principal víctima de la manca de vies de diàleg per avançar cap a la pau. 
 
Des del Fons Català de Cooperació al Desenvolupament denunciem la violència empresa per 
l’exèrcit israelià i les milícies de Hamàs i exigim el respecte dels Drets Humans i del Dret 
Internacional, així com l’aplicació efectiva de les diverses resolucions de les Nacions Unides 
emeses reiteradament amb l’objectiu d’establir la pau a la regió. 
 
Com a representants del municipalisme solidari català ens sumem a la demanda de la 
comunitat internacional d’iniciar un procés de mediació per aturar l’actual nou espiral de 
violència així com per reprendre el procés de pau, tal com ha proposat el Secretari General de 
Nacions Unides, António Guterres. 
 
Considerem que aquest procés fa necessària la fi de la violència estructural de l’Estat d’Israel a 
la Franja de Gaza. El reconeixement del dret al retorn dels refugiats palestins, en el marc de les 
diferents resolucions de les NNUU hauria de ser un primer pas cap una veritable política de pau 
i coexistència pacífica. 
 
Així mateix, des del municipalisme solidari ens comprometem a restringir la compra de bens i 
serveis a empreses que operen a territoris ocupats. De la mateixa manera, ens afegim a les 
crides de la societat civil que demanen l’embargament de la venda d’armes a Israel per part de 
l’Estat espanyol. 
 
 
5.- PRECS I PREGUNTES. 
 
 
Pren la paraula la Sra. Fuster qui explica, tal com ha dit el Sr. Alcalde , que fa un mes van tenir 
la comissió de seguiment de l’abocador i el CTR, a la qual se’ls va informar sobre l’aplicació 
d’algunes mesures correctores i també els van dir, sorprenentment, que tot funciona bé i que 
les instal·lacions estan bé, però volen remarcar el que diu la població i el que tots noten, que 
continuen els episodis de pudors i estan igual. Afegeix que també els van informar d’aquesta 
subvenció de 9,5 milions amb la que es vol optimitzar, per una banda, les instal·lacions i que, 
per altra banda, es farien algunes mesures correctores. Davant d’això Movem Vacarisses va 
demanar que els concretessin quines seran aquestes mesures correctores que es preveuen i 
l’import econòmic d’aquestes,  per veure si l’aposta per la millora de les condicions de la 
població de Vacarisses és real. Segueix dient que creuen que el s’hauria de fer amb aquesta 
subvenció és prioritzar la implementació d’aquestes mesures correctores. 
De la reunió amb el tècnic municipal diu que els va informar de les inspeccions a les 
instal·lacions i de que, en principi, tot funciona bé, tant al CTR com a l’abocador, tot i que el 
tècnic els va apuntar que l’origen de les pudors podia estar en una deficiència en el tancament 
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de la nau d’estabilització, i a més va concretar que la majoria de les queixes de la població 
coincidien amb el període d’obertura de les portes. Per tant, creuen que és un element 
important que no pot quedar en l’aire, i ara és el moment, amb aquesta subvenció, d’exigir 
l’aplicació de les mesures i posar la definició tècnica sobre de la taula. Segueix dient que en la 
mateixa reunió els Sr. Alcalde els va dir que la subvenció és faria fraccionadament. 
 
El Sr. Alcalde respon que no és així. 
 
La Sra. Fuster diu que si no és així molt millor i ,per tant, torna a demanar que els informin al 
detall de la subvenció el més aviat possible. 
 
Per altra banda, adreçant-se a la regidora d’Educació, li pregunta per l’estat del pagament de 
les aportacions d’anys anteriors de la Generalitat a les escoles bressol. 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde qui diu que celebra que la Sra. Fuster digui el mateix que ell, però 
amb unes altres paraules, doncs com ell ja va dir han demanat al Consorci de Residus que 
prioritzin els possibles focus emissors, com poden ser la nau d’estabilització, més la façana, 
més les portes... però no els han passat l’estudi de detall, i tant aviat com el tinguin els el farà 
arribar. 
 
Explica que l’ajuntament està representat al Consorci de Residus i que és allà on ja van fer 
aquesta petició de prioritzar el tema de les pudors. Afegeix que el que ell va dir és que podria 
ser que vingués fraccionada, perquè quan ell va parlar amb el gerent, el Sr. Josep Maria Tost, 
per demanar-li que prioritzessin aquesta situació,  li va respondre que ells no havien fallat mai 
però que es tractava de molts diners, és per això que ell va interpretar que podria venir 
fraccionada. 
El Sr. Alcalde segueix dient que si vingués fraccionada, de totes maneres, han demanat que 
comencin pels possibles llocs emissors de pudors. Torna a dir que quan tinguin l’estudi detallat 
els el faran arribar. 
 
La Sra. Moral diu que no té cap coneixement de l’estat d’aquestes subvencions i pregunta al Sr. 
Alcalde si ell en sap alguna cosa del pagament. 
 
El Sr. Alcalde respon que va arribar un pagament d’uns 35.000 € per part de la Generalitat que 
es va comprometre a anar pagant el que no s’havia pagat durant aquests anys. 
 
La Sra. Fuster demana que li detallin quina quantitat s’ha pagat i quina previsió de pagament 
tenen, doncs el deute és força elevat i sap que hi ha ajuntaments que fa temps que ho han 
rebut tot. 
 
La Sra. Moral diu que demanarà la informació i li farà arribar quan la tingui. 
 
La Sra. Miranda diu que no té cap pregunta ni cap prec per fer al Ple. 
 
Pren la paraula el Sr. Serna qui comença preguntant si ja s’han acabat les obres del pàrquing i 
quin import total han costat. També pregunta si s’han acabat les obres de la cruïlla i, en el cas 
que sigui així, quin ha estat l’import pagat per l’ajuntament. 
Segueix dient que vol fer servir aquestes dues preguntes per denunciar el greuge comparatiu 
que creuen que suposa la inversió entre el nucli i les urbanitzacions, sobre tot les mes petites, 
com la Colònia Gall, la Farinera, el Pou Gran, Ca l’Oliva... 
Respecte a l’abocador el Sr. Serna pregunta en quina situació es troba l’estudi de pudors que 
agafa el nostre terme municipal i part de Viladecavalls i Terrassa. Afegeix que la subvenció 
també s’hauria d’aprofitar per la cobertura total de la rampa transportadora ,  a més de la nau 
d’estabilització i les portes.  
També pregunta si s’ha començat a elaborar l’ordenança sobre les pudors. 
 
Per altra banda pregunta per la salut del personal de Brigada i per la valoració del nou cap de 
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la Brigada. 
 
Per acabar demana al Sr. Alcalde que torni a dir les tones que han entrat fins a 25 de maig, 
perquè no ha pogut prendre nota abans. 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde qui respon que les tones entrades han estat 95.108,99 i que 
l’ordenança de les pudors, com ja ha dit abans, ja l’han començat a elaborar i estan en fase 
d’estudi. Pel que fa a l’estudi dels penalistes sobre la xarxa al radi de l’abocador diu que al juny 
els presentaran un primer estudi i que ja els van fer un avançament a la comissió dient que 
havien detectat pudors persistents unes 3 o 4 vegades, però ho sabran del cert ara al juny, tot i 
que l’estudi dura un any. 
 
En relació a la valoració del cap de la brigada demana al regidor que respongui ell. 
 
Pren la paraula el Sr. Casas qui, en relació a les obres del pàrquing, diu que ja estan acabades 
i que l’import exacte l’ha de demanar i ja li farà arribar. Segueix dient que de les obres de la 
cruïlla falta acabar una part del paviment imprès i pintar-lo, i que esperen es faci la setmana 
entrant per poder tenir l’import total a pagar per l’ajuntament. 
 
En relació al personal de brigada respon que encara tenen una persona afectada per la Covid 
que segueix de baixa i pel que fa al cap diu que ell no és la persona més adient per fer una 
valoració de la seva feina, sinó que en tot cas ho seria la cap de Serveis Territorials,  però ell 
no en té cap queixa. 
 
Torna a prendre la paraula el Sr. Serna qui, adreçant-se al Sr. Alcalde, li demana una resposta 
en relació al greuge comparatiu. 
 
El Sr. Alcalde li pregunta a quin greuge comparatiu de quines inversions es refereix. 
 
El Sr. Serna respon que es refereix al que s’inverteix al nucli urbà respecte al que s’inverteix a 
la resta d’urbanitzacions, però que si no ho té ara ja li dirà quan ho tingui. 
 
El Sr. Alcalde pregunta si es refereix només a inversions o també a manteniment i pagament de 
l’IBI doncs, com el Sr. Serna ja deu saber, no es paga el mateix IBI a l’Eixample que a Can 
Serra, ni el mateix al nucli que als Caus, igual que no costa el mateix recollir les escombraries 
als Caus que a la Farinera. Segueix dient que, evidentment , les inversions son mes fàcils de 
quantificar. Per acabar diu que ja demanarà les inversions fetes darrerament i farà una barreja 
de tot, doncs parlar només d’inversions, aquí o allà, no reflecteix la realitat. 
 
El Sr. Serna respon que tota la informació que li pugui donar li agrairà, però que el criteri ja li 
posarà ell. 
 
El Sr. Alcalde respon que en tot cas ell hi posarà una opinió. 
 
El Sr. Serna torna dir que ell tindrà el seu criteri i el S. Alcalde  el seu, i diu que ell valorarà la 
documentació que li doni el Sr. Alcalde. 
 
El Sr. Alcalde diu que creu que és un debat que no aporta res, només divisió,  i ells estan en 
una altra línia, doncs agafar per exemple el que es paga d’IBI en un lloc o en un altre amb les 
diferencies tan grans com hi ha també s’hauria de quantificar, igual que no és el mateix 
mantenir l’enllumenat a l’Eixample, que hi ha 4 fanals per carrer i 10 cases, que als Caus que hi 
ha un fanal per casa. Pregunta al Sr. Serna des de quin any vol la informació. 
 
El Sr. Serna respon que des de que governa Esquerra Republicana, que és des d’on es nota la 
diferència, i amb un informe visual en té prou,  doncs la diferència és abismal entre la inversió 
al nucli i el que s’inverteix fora. 
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El Sr. Alcalde li diu al Sr. Serna que creu que les seves previsions no seran les que espera, 
però que hi ha un altre factor que és la situació del 80% dels equipaments que podria explicar-li 
històricament perquè es troben on es troben, doncs com ja saben Vacarisses el 1972 tenia 400 
habitants que vivien tots als nucli a part de 4 masies,  i l’any 2000 la majoria de gent seguia 
vivint al nucli. Per tant li pregunta al Sr. Serna on vol que el facin un pàrquing que precisament 
està fet perquè la gent dels altres nuclis habitats pugui venir al nucli. Afegeix que un altre tema 
a discutir és si s’han de treure equipaments del nucli i amb això hi podrien estar d’acord, però 
ara mateix tenen aquí el CAP, una escola bressol, una escola de primària, la Fàbrica, els 
comerços, el Casal, l’Ajuntament, la biblioteca.... 
El Sr. Serna respon que ell està d’acord amb el que està dient, però que no té res a veure amb 
el que ell està preguntant. Diu que el que ell vol dir és que s’ha d’invertir al nucli sense 
abandonar la resta d’urbanitzacions, que també son part del municipi. Per acabar diu que 
potser aquest tema no l’han de debatre i que ell només vol les dades per poder tenir la força 
per poder debatre amb coneixements. 
 
El Sr. Alcalde diu que el Sr. Serna li ha fet una pregunta tendenciosa i explica que les principals 
inversions que ells han fet,  per exemple el camp de futbol de gespa, la caldera de biomassa, 
l’asfaltat de carrers, tot això està a l’Eixample, Torreblanca, al Ventaiol i torna a dir que el 
pàrquing precisament l’han fet perquè la gent dels nuclis habitats puguin venir amb comoditat 
als serveis, però els números son molt freds si no es saben interpretar, 
 
El Sr. Serna diu que si ell no ho sap interpretar ja buscarà algú que l’ajudi, però el que és 
important és tenir els números. 
 
El Sr. Alcalde diu que el que demanarà és quan val recollir les escombraries als diferents nuclis 
habitats, que es paga d’IBI, quan val la llum i quina inversió s’ha fet als diferents nuclis habitats. 
 
Demana la paraula el Sr. Salamé qui diu que a aquestes dades hi afegiran també les de 
mobilitat, de circulació de vehicles al nucli respecte a altres zones del municipi. 
Per altra banda, el Sr. Salamé demana a tots els regidors que no parlin de la salut dels 
treballadors al ple, que ell pot informar-los del que sàpiga a les comissions o per telèfon o 
whatsapp,  però haurien de mantenir la privacitat dels treballadors per respecte a ells mateixos  
i a la seva intimitat. 
 
El Sr. Serna diu que no creu que el Sr. Salamé tingui dubtes del respecte que ell li té als 
treballadors de la casa. 
 
El Sr. Salamé respon que no en té cap de dubte, però només demana que per respecte a ells 
han d’intentar de no parlar de temes personals, igual que de valoracions de personal. 
 
Pren la paraula el Sr. Gibert qui, en relació a la reunió dels portaveus sobre l’abocador i el que 
els van explicar allà, sembla ser que el problema està bastant localitzat. Per tant, pensa que 
aquests criteris que el tècnic municipal té com a professional s’haurien de fer valdre més de 
cara a la Generalitat doncs, tenint una persona preparada com ell, amb molta experiència, el 
seu criteri és molt important i haurien de pressionar al màxim  per torbar la solució. 
Segueix dient que fins i tot els va dir que els episodis que hi ha hagut de pudors coincideixen 
gairebé al 90 % amb l’obertura de les portes del CTR,  i els va explicar els motius d’aquesta 
obertura, que són que els sistemes d’aspiració no funcionen correctament, el que pot ser 
perillós fins i tot pels que hi treballen, i per això es veuen obligats a obrir portes. Diu que va ser 
una reunió molt positiva on els van explicar les coses d’una manera molt clara. 
 
En relació a les obres de la cruïlla diu que ja saben que no està acabat, però han vist que s’ha 
eliminat el pas de vianants de davant de l’escola bressol i no entenen el motiu si l’objectiu de 
les obres era pacificar la zona. Per altra banda han detectat que el pas de vianants que hi ha a 
la cantonada de l’escola bressol dona a les cases on no hi ha vorera per poder accedir-hi amb 
seguretat, el que no té cap sentit ni cap lògica. Per tant demanen que els respongui el regidor o 
qui correspongui el motiu d’aquestes mancances. 
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Per altra banda, el Sr. Gibert diu que l’autobús segueix girant a la cantonada de la carretera de 
la Bauma amb el carrer del Pou, almenys el del torn de la tarda, per tant si cal sancionar al 
conductor hauran de fer-ho. 
 
Pel que fa al projecte d’obres del Ventaiol i La Creu pregunta si tenen alguna novetat o avenç. 
 
També pregunta al regidor d’urbanisme si s’ha desencallat la problemàtica amb Endesa amb el 
pou de Torreblanca II, perquè estan pràcticament a l’estiu i esperen no tenir problemes d’aigua. 
 
Per acabar, adreçant-se a la regidora de Benestar Animal, li pregunta quin és el procediment 
que es fa servir des de Sanitat quan un veí troba un gos abandonat a la via pública, qui se 
n’encarrega i quants gossos s’han recollit a la via publica durant l’últim any. 
 
Intervé el Sr. Alcalde qui, en relació al tècnic municipal, diu que hi estan totalment d’acord i que 
traslladen allà on cal el que ell els hi diu. Per exemple es troben amb un contenciós amb la UTE 
perquè precisament la Generalitat va presentar unes mesures, que ells també van presentar, 
molt més estrictes fent cas al seu tècnic, precisament perquè el tenen molt en consideració. 
Afegeix que el Consorci considera que això de les portes no és concloent, doncs hi ha vegades 
que coincideix i moltes d’altres que no. 
 
En relació al pas de vianants que no porta enlloc el Sr. Alcalde explica que, al fer l’estudi, la 
Diputació es va basar en el cadastre, segons el qual la rampa que porta al garatge es va 
qualificar com a habitatge, i per això s’han trobat que no es pot expropiar i, després de parlar 
amb el propietari i demanar-li arreglar la rampa i poder fer-hi un pas, els va dir que no hi estava 
d’acord. 
 
El Sr. Gibert demana la paraula per dir que si la Diputació va veure aquest inconvenient no 
hauria d’haver posat el pas de vianants que ara suposa un perill,  doncs qui passa per allà ha 
d’envair la carretera. 
 
El Sr. Alcalde respon que hi està d’acord i que ell ha explicat com va anar. 
 
El Sr. Gibert diu que en aquest cas potser el que s’hauria de fer és treure el pas de vianants. 
 
El Sr. Alcalde respon que ho parlaran amb la Diputació. 
 
Intervé la Sra. Serra qui explica que, segons el protocol de la recollida dels gossos, s’ha de 
contactar amb la Policia, que és qui té el lector de xips,  per saber si aquell animal està xipat o 
no, per poder contactar amb el propietari o derivar-lo a la gossera. Segueix dient que les 
entitats de protecció d’animals del municipi estan treballant en un protocol que quedi clar i que 
es pugui publicitar per tal que la gent ho sàpiga. Afegeix que ara tenen el suport de la persona 
de l’àrea de Benestar Animal, que si està dins del seu horari també entra dins del protocol. 
 
El Sr. Gibert pregunta qui fa la recollida. 
 
La Sra. Serra diu que la recollida, si és en horari de la persona de suport de l’àrea de Benestar 
Animal , la pot fer ella, sinó es demana a qui ha trobat l’animal que el retingui. 
 
El Sr. Gibert pregunta si el que passa és que la Policia no vol fer aquest servei. 
 
La Sra. Serra respon que la Policia no recull els gossos perquè no els poden pujar al seu 
vehicle. 
 
El Sr. Gibert pregunta què ha canviat perquè abans si que es feia. 
 
La Sra. Serra respon que ha canviat la normativa. 
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El Sr. Gibert pregunta a quina normativa es refereix. 
 
La Sra. Serra diu que no poden pujar animals abandonats a un vehicle que no està preparat 
per transportar animals. 
 
El Sr. Gibert diu que a la majoria de municipis això ho fa la Policia Municipal, per això li sorprèn 
que aquí no sigui així. 
 
La Sra. Serra respon que no, que la Policia Municipal no els recull, en tot cas els pot retenir i 
intervenir en cas de gossos potencialment perillosos, però la recollida la fan les entitats que 
tenen conveni amb l’ajuntament per fer-ho, com en el cas de l’ajuntament de Vacarisses la 
protectora de Mataró, amb la que tenen conveni, però no la Policia a no ser que en municipis 
grans tinguin algun vehicle equipat per poder fer-ho. 
 
El Sr. Gibert diu que quan ell era regidor es feia a tot arreu. 
 
La Sra. Serra diu que al principi de portar ella la regidoria també, però ara ha canviat. 
 
Intervé el Sr, Alcalde per dir que la llei de les Policies Locals de Catalunya en cap cas diu que 
la Policia Local hagi d’agafar els gossos. Afegeix que aquí també hi entren varies sensibilitats i 
que per això han creat la regidoria de Benestar Animal. 
 
Pel que fa a les dades concretes d’animals recollits, la Sra Serra diu que les ha de mirar, que 
no se les sap de memòria i ja les hi farà arribar. 
 
Intervé el Sr. Salamé qui agraeix al Sr. Gibert que els faci arribar aquesta informació sobre 
l’autobús i li diu que insistirà amb el tema, també li demana que si pot li digui en el mateix 
moment que ho veu per poder dir dies concrets i apurar més en el temps per tallar-ho abans. 
 
En relació al Ventaiol i La Creu el Sr. Alcalde diu que està igual que el mes passat, que ja els 
van informar. 
Pel que fa al pou, el Sr. Alcalde explica que ell mateix es va posar en contacte amb Endesa i 
que li van dir que van venir a fer la col·locació, però se’n van adonar que els faltava alguna 
cosa. Creu que eren uns suports i ara han de fer un altre estudi per veure com ho fan. Afegeix 
que li van dir que en 5 dies li donarien resposta i això és demà.  
Per acabar diu que és patètic i lamentable però és així. 
 
Demana la paraula la Sra. Moreno qui demana que li aclareixin el tema de la recollida dels 
gossos, perquè no li ha quedat clar si la Policia pot recollir els gossos amb la furgoneta de 
l’ajuntament destinada a això. 
 
La Sra. Serra respon que no. 
 
La Sra. Moreno pregunta si la recollida és en horari laboral de la persona de suport  igualment 
ha d’anar la Policia. 
 
La Sra. Serra respon que depèn de la disponibilitat de la Policia, si en aquell moment s’hi 
poden acostar i fer la lectura de xip ho fan, sinó s’utilitza aquest vehicle i es porta l’animal fins a 
l’espai que tenen habilitat per fer-ho o a la gossera. 
 
Per altra banda la Sra. Moreno pregunta si tenen previst posar la radio de manera que es pugui 
escoltar a través d’internet. 
 
El Sr. Salamé respon que sí, que falten varies coses i que algú se’n faci responsable, però sí 
que ho tenen previst. 
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Essent les vint hores i trenta dos minuts el senyor alcalde - president dona per finalitzada la 
sessió de la qual estenc la present acta que signo en companyia seva. 
 
 
 EL PRESIDENT,      EL SECRETARI, 
 
 
        Antoni Masana i Ubach               Joan Amengual i Tomé 
 


